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1. Berthie opent de vergadering en neemt de besluitenlijst door. Deze wordt 
door een ieder akkoord bevonden.  Tevens worden de voorgaande notulen 
akkoord bevonden, hetzij met de aanmerking dat deze niet geheel perfect was, dit 
was te wijten aan omstandigheden, volgend verslag zal beter zijn. 
 

2. Inkomende en uitgaande post. 
Barend: Verzoek om bij het verzenden van e-mail dit een “open e-mail” te maken, 
opdat een ieder het lezen kan (bv. Het verslag van de vergadering). 
Er is onduidelijkheid wat er verzonden wordt aan brieven. Oorzaak hiervan is o.a. 
waarschijnlijk de grote hoeveelheid aan drafts die de ronde doen. 
Voorstel: op brieven die verzonden worden zal op de definitieve versie “final” 
vermeld worden, de brieven worden niet voorzien van een nummer en ze worden 
verzonden middels e-mail. De brieven dienen alléén in speciale gevallen als 
ingekomen post ingediend te worden.  
Avraham heeft de werkgroep CAO verzocht alleen met e-mail te werken.  
Het begrip ‘vertrouwelijk’ zegt Awraham niets. 
 

3. Financien. 
Alles is betaald, het is echter onbekend hoeveel er in kas beschikbaar is, dit daar 
nog niet al het te verwerken binnen is. Verzoek om s.v.p. alle bonnen e.d. aan te 
leveren!! 
Er is nog geen beslissing welke accountant wordt aangetrokken.  
Volgende vergadering moer er een besluit worden genomen. 
Gidi vindt het voorstel van 350 $ een acceptabel voorstel, maar waarschuwt 
dat dit niet voldoende is voor een boekhoudkundig verslag. Hij wenst aan het 
eind van het jaar op de hoogte te worden gebracht van de werkelijke kosten 
cq balans. 
Gidi: als er morgen controle komt gaat het fout, zijn we wel of niet een  
stichting en de financiele zaken moeten nu geregeld worden. 
We zijn nog geen stichting. 
Awraham: de accountant brengt een verslag en een rapport uit en dan moet er 
besloten worden. Tot het eerste rapport 350 $. 
 

Archief Philip Staal



4. Werkbezoek Awraham en Philip aan Nederland. 
Gesprek met Zalm, uit het debat in de tweede kamer is naar voren gekomen dat 
er voor het eind van het jaar moet worden begonnen met uitbetalen. 
CJO stelt voor Fred Ensel als voorzitter van de werkgroep, Platform is het hier  
niet mee eens maar als we Ensel tegenwerken betekent dit uitstel. 
Onderhandelingen met de banken duren veel te lang: de banken 
willen niet onderhandelen.     
Philip: Zalm gaat onofficieel contact leggen en bemiddelen bij het overleg en  
de knelpunten. 
 
Overleg AEX door Philip: AEX vindt dat het rechtsherstel goed gegaan is en  
wil 8 miljoen als gebaar geven. 
Ronnie wil 250 miljoen. 
Er moet eerst een overeenkomst komen tussen de partijen over de  
uitgangspunten voor dat er getallen worden genoemd. 
AEX: wil het rechtsherstel opnieuw laten plaatsvinden met Zalm, 
CJO is het er mee eens 
Philip is het er niet mee eens, eerst onderhandelen zonder Zalm. 
Als Zalm er bij wordt gehaald trekt het WJC zich terug, zal niet negatief 
tegen een regeringsafgevaardigde ingaan. 
Als Zalm zelf voorstelt te helpen kun je dit niet af wijzen. 
Berthie: als Zalm er bij komt zal dat niet ten goede komen aan de publieke  
opinie; de regering wordt er in betrokken, dat zal wel van onze belasting 
centen gaan. 
Nog geen vastgestelde datum voor nieuwe onderhandelingen. 
3 standpunten: 
- AEX wil gebaar van 8 miljoen wegens goed rechtsherstel 
- CJO nee moet meer zijn want er is 10 % minder uitgekeerd 
- Philip, als iemand steelt moet alles terug worden gegeven + boete 
Gidi: dit is een gouden kans om zelfstandig te gaan, om zelf de verdeling te  
gaan leiden, zelf rapporten maken etc. 
 
Awraham over AEX: 
Philip doet goede zaken. 
WJC: het zijn puur bluffers maar goed voor de contacten, zijn woedend op het 
CJO want die hebben hun beledigd.  
Zullen alleen actief worden als het CJO het vraagt. 
De regering is positief over WJC, CJO niet. 
Platform wil WJC als ‘stok achter de deur’ 
     
Besluit: Zalm wel of niet bij de onderhandelingen. 
We moeten duidelijk maken aan Zalm dat wij het zakelijk (commercieel) willen  
afhandelen en niet politiek. Met de regering is al een overeenkomst getroffen  
dus hoeven ze er bij deze onderhandelingen niet bij. 
     

 
 
 
 
 



Gesprek met Avi Becker ten kantore van ELAH  
 
Aanwezig: 
Avi Becker 
Avraham Roet 
Philip Staal 
Berthie Nachbar 
Gidi Peiper 
 
 
-  18 mei een gesprek met Leach over restitutie met Israelische regering. Platform 
Israel is uitgenodigd. Avraham Roet zal als gedelegeerde bij dit gesprek aanwezig 
zijn. 
 
- IJAR wordt besproken met Melchior die is aangesteld voor restitutie. Melchior zal 
de minister van Financien meebrengen en de heer Bronfman. 
 
- Platform Israel wil een afspraak met Singer maken. Er moet besloten worden 
waarover gesproken moet worden met Singer, gezien er nu veel veranderd is. 
  
- Avi wijst de aanwezigen erop dat de mensen van het WJC 'moeilijke' mensen zijn, 
maar dat de zaak nu anders ligt omdat zij nu Platform Israel kennen. Avi moet de 
mensen van het WJC verdedigen en zij moeten volgens Avi gerespecteerd worden. 
 
- ( CJO) Avi is van mening dat het CJO geen leiderschap heeft. Maar dat is in het 
algemeen in Joods Europa niet het geval. 
 
- Avraham vindt dat het CJO een brief moet schrijven voor een uitnodiging  voor een 
ontmoeting met WJC. 
 
- Singer is 20 - 21 mei in Israel. Op 20 mei kan een ontmoeting gearrangeerd worden 
met het WJC en CJO. Het CJO moet een brief schrijven. 
 
- Hevesee commission: Zij komen niet naar Israel. Hevesee heeft succes gehad met de 
Zwitserse banken. 
 
- Avraham is van mening dat het WJC geen welfare organisatie wil. Eerst moet er een 
overeenkomst komen over alle situaties. 
 
- (avraham). Zalm moet een het WJC een plaats geven in de board. 
 
- Avi Becker zit in de board van Noorwegen. 
 
- (avraham) Er zijn 15.000 - 20.000 mensen in Amerika die restitutie moeten 
ontvangen. Avraham vraagt aan Avi of er een organisatie bestaat die verantwoordelijk 
voor deze zaak is. Avi zegt dat Bne Brith hier verantwoordelijk voor is 
 
-  Philip Staal wil de aanwezigen erop attent maken dat er in Nederland al gedacht 
wordt om  te onderzoeken hoeveel Nederlanders er in de USA wonen. 
 
- WJC opent geen kantoor waar mensen geld (restitutie) kunnen ontvangen.  



- Platform Israel zal gaan discussieren met Bne Brith en WJC om een organisatie op 
te zetten. WJC en Platform Israel moeten een onderzoek instellen. CJO is niet in staat 
om deze zaak te gaan organiseren. 
Zij kennen geen mensen in de USA. 
 
- (Avi) In Israel heeft het ministerie van Financien $60 miljoen dollar. Zij willen dit 
verdelen en de regering wil geen problemen. Er zijn +120.000 mensen geregistreerd 
die in aanmerking komen voor restitutie. De inkomens van deze mensen is 
gecontroleerd.  
 
- (Philip Staal) Wij hebben criteria voor het verdelen van geld en die criteria is helder. 
 
- (Avi) Jullie zijn kleiner en hebben in verhouding meer geld. 
 
- Avi Becker zal contact houden over 18 en 21 mei voor een ontmoeting met het CJO. 
 
- Avraham stelt Philip Staal voor als contactpersoon, gezien Avraham in Nederland 
zal verblijven  (10-16 mei). 
 
- Het gesprek wordt beeindigd. Avraham bedankt Avi Becker voor zijn komst. 
 
 

Gesprek DB Platform na het gesprek met Avi  Becker. 
 

Aanwezig: 
Avi Becker 

Avraham Roet 
Philip Staal 
Berthie Nachbar 
Gidi Peiper 
 
Gidi en Berthie zullen afgevaardigen zijn van Platform Israel voor het 
verdelingskwestie.Avraham is van mening dat het WJC niks wil doen en dat alles bij 
Platform Israel ligt. Philip Staal vermeldt dat het noodzaak is om aanwezig te zijn bij 
alle gesprekken en ontmoetingen in de USA. 
 
Gidi Peiper is van mening dat het WJC een vinger in de pap wil houden. 
 
(Berthie nachbar) Avi Becker (WJC) wil en kan  niet om de CJO heen. Volgens 
Berthie ziet het WJC Platform Israel niet als een volwaardige gesprekspartner. 
 
(Gidi ) Hij wil ons gebruiken. 
 
(Philip) WJC wil ons helpen, maar zij kunnen zich niet permitteren ons te steunen 
tegen de CJO. 
 
Volgens Avraham is het principe duidelijk het WJC vertegenwoordigt het hele 
Jodendom in de wereld. Zonder het CJO doet het WJC niks. WJC wil wel helpen, 
alleen met de CJO. 
 
Gidi vraagt zich af of het CJO het WJC zal vragen voor een ontmoeting. 



 
Avraham zal tegen het CJO in Nederland zeggen dat hij halsoverkop terug moet naar 
Israel. Daarna zal hij naar Amerika moeten afreizen omdat Platform Israel in de 
wereld speeches zal gaan houden. 
Avraham zal verder in Nederland a.gaan praten over de Amerikaanse Joodse kwestie 
(Bne Brith) en b. WJC board in international fund. 
 

Verdeling 
 
Avraham stelt voor om een kantoor te openen + 200 meter met vier medewerkers 
(bureauleider, sociaalwerker) 
 
Philip is van mening dat Platform Israel dit niet moet doen. 
 
Gidi vindt dat er eerst over gesproken moet worden en dat er niet snelle beslissingen 
genomen moeten worden. 
 
Avraham zal een budget opzetten. 
(Het budget is reeds al naar de leden van Platform Israel verstuurd per e-mail) 
 
Philip staal wijst de aanwezigen erop dat er mensen zullen zijn die het niet eens zijn 
om voor zoveel geld een bureau op te zetten. (“ kijkt wat zij doen, met al dat geld, een 
overdreven kantoor”) 
 
Gidi vraagt zich af of het ook allemaal zonder kantoor kan. 
 
Volgens  Avraham kan dat niet. 
 
Gidi wil en wenst niet dat de man met de pet gaan denken dat die leden van het 
Platform maar reizen etc. 
 
Menno Paktor heeft Avraham het idee gegeven om een kantoor op te zetten. 
 
Avraham meldt: 
 Eddy Sajet is aangesteld als financieel adviseur 
 Antoon Kasdorp is aangesteld als juridisch adviseur 
(Beide heren zullen betaald worden) 
 
Philip Staal wenst dat als er mensen aangesteld worden dat DB Platform Israel daar 
van te voren over ingelicht moet worden.  
 
Gidi en Berthie zullen de afgevaardigen zijn van Platform Israel voor het 
verdelingskwestie. 
 
Berthie wil graag dat dit besproken moet worden in het hele bestuur Platform Israel. 
Het moet democratisch gebeuren.  
 
 
 
 



Punten die Avraham wil realiseren: 
 

-Iemand aanstellen die de aanvragen van de SJOA-Stichting gaat controleren. 
-Video opnamen maken van oorlogslachtoffers 

 
 
Gidi wijst Avraham erop dat er een heleboel mensen moeten aangesteld worden om 
de aanvragen van de SJOA- Stichting te controleren. Het neemt veel tijd en werk in 
beslag. 
 
Berthie is van mening dat het opnemen van oorlogslachtoffers op video achterhaald 
is. 
 
Avraham en Berthie  gaan 10-16 mei naar Nederland 
Gidi kan vanaf juni naar Nederland afreizen. 
 
Einde vergadering 

     ==============  




